



# Protokoll styrelsemöte

## 5 augusti 2024

Datum: 2024-08-05

Tid: 19.00 – 20.50

Plats: Klubbstugan Lötbodalen

### Närvarande

Cecilia Trehn, ordförande

Rolf Björk, kassör

Madelen Selling

Erika Bjureby

Pia Lundin

Caroline Ling

Kjell Gustavsson

### 1. Mötet öppnas

Cecilia förklarar mötet öppnat och hälsar alla välkomna.

### 2. Fastställande av dagordning

Utsänd dagordning fastställs.

### 3. Val av justerare

Madelen Selling väljs som justerare.

### 4. Val av mötessekreterare

Caroline Ling väljs som mötessekreterare.

### 5. Föregående protokoll

Protokoll från styrelsemöte [2024-06-09](#) samt [medlemsmöte](#) samma datum är justerade och publicerade på hemsidan.

Uppföljning av åtaganden från föregående styrelsemöte:

- **Ytterlampa till lillstugan:** Caroline och hennes sambo kommer att ordna inköp och uppsättning av lampor med rörelsesensorer. Beräknad kostnad ca 1.400 kr.
- **Dukar till stugan:** Klart - dukarna är på plats i stugan.
- **Inköp av agilityhinder:** Erika har kontakt med försäljare av agilityhinder (alternativ 1) för att se om det går att komma överens om pris inkl transport. *Beslut om inköp behöver tas med hela styrelsen, lämpligen via*



# Protokoll styrelsemöte

## 5 augusti 2024

*e-post ("per capsulam"), eftersom verkställande utskottet för närvarande inte är komplett.*

- **Föreningsbidrag:** Caroline har tagit del av regler och förutsättningar att söka föreningsbidrag från Gnesta kommun. Det som skulle kunna vara aktuellt för GTBK är aktivitetsbidrag för barn/ungdomar och seniorer eller bidrag för ledarskapsutbildning. *Tas till kommande verksamhetsplanering.*

Uppföljning av åtaganden från medlemsmötet:

- **Lås till dassen:** Kjell ska köpa in låsen och se till att låsbyglar kommer på plats.
- **Schema för gräsklippning under sommaren:** Klart – ansvaret för gräsklippningen är fördelat mellan sektorerna under sommaren. Styrelsen enas om att efter sommaren göra en utvärdering om hur det har fungerat och hur vi ska göra med gräsklippningen under 2025.

### 6. Ekonomisk rapport

Rolf lämnar ekonomisk rapport per den 30 juni samt per den 31 juli (se bilagor). Saldot på bankkontot var 153 tkr den 31 juli.

Då anmälningavgifter sitter låsta hos SBK på grund av det nya SBK-tävlingssystemet och redovisningen från Stripe inte fungerar som det ska, så ligger klubben back just nu. Vi saknar ca 40 000 kr i anmälningavgifter som klubben inte fått än.

### 7. Rapport från sektorerna

#### a. Hundägarutbildning (HUS)

- Många nya kurser ligger ute med start i augusti, men ännu är det väldigt få anmälda. Vi hoppas på att fler anmäler sig när semestrarna är slut.
- Marita kollar med alternativ instruktör som bor i Gnesta om hon kan hålla en grundkurs i agility hos oss i höst.
- Vi skickar 3 instruktörer till Lekutvecklings-clinic för Eva Bodfäldt (anordnad av sörmlandsdistriktet).
- Öppen träning för medlemmarna beräknas starta den 29 augusti. Pia lägger ut info och uppmanar flera att vara värdar för träningstillfällena.

#### b. Tävling (TÄS)

Ulrika Holmberg rapporterar för TÄS:

- Har ordnat två endagskurser med brukslydnad för klubbens tävlingsekipage med Catrin Englund som instruktör.



## Protokoll styrelsemöte

## 5 augusti 2024

- Söktävling i juni gick bra och den sista brukslydnadstävlingen är appellspår den 12 augusti, där vi tar 10 ekipage.
- Catrin är uttagen med Box till landslaget i skydd och kommer att tävla Nordiska mästerskapen den 13-15 september i Nynäshamn, där också Ulrika kommer vara tävlingsledare.

### c. Rallylydnad

Ingela Falk Jensen rapporterar:

6:e och 7:e juli hade vi årets stora rallylydnadstävling. 8 tävlingar: 2 × nybörjarklass, 2 × fortsättningsklass, 2 × avancerad klass, 2 × mästartklass. Det var totalt 180 starter.

Vi fick många lokala företag som var med o sponsrade med fina priser och även andra stora företag utanför kommunen. Så årets tävling hade ett stort prisbord som var uppskattat. Det är en tung uppgift att ro iland med en så stor tävling. Vi är tacksamma för alla som hjälp till och varit funktionärer.

21 augusti börjar vi vår träningscirkel igen kl 18.

Anders har klippt på GTBK inför tävlingen och kommer klippa vecka 33.

### d. Rasutveckling (RUS) / MH

Styrelsen har inhämtat en rapport via Linda Madsen Nordin.

- Tre MH:n kommer att hållas i höst, där allt är klart med beskrivare och figuranter: den 28 september (uppfödare), 19 oktober (uppfödare) samt den 20 oktober (öppet).
- Linda Madsen avgår som ansvarig för MH från och med 1/1-2025.
- Helen Magnusson har också frånsagt sig ansvaret för MH:n under 2025.
- Mats Ringel har tidigare meddelat att han endast kan ansvara för själva MH-banan.
- Önskemål finns från uppfödare om dubbla MH på både vår och höst 2025, men GTBK har inte gett besked än.

Mot bakgrund av ovanstående, tar styrelsen **beslut** om att **lägga MH-sektorn vilande under 2025 och tills dess att förutsättningar finns att anordna MH:n.**

Sektorn behöver byggas upp med sektorsansvarig och funktionärer som kan ansvara för att ansöka om, arrangera och administrera MH:n samt sköta MH-banan. Flera figuranter behöver också utbildas – något som styrelsen får undersöka intresset för bland medlemmarna.

**Som en följd av beslutet ska inga fler MH:n bokas in för 2025.** Det MH som redan är inbokat i april, behöver stämmas av med ansvarig – om det ska genomföras



## Protokoll styrelsemöte

## 5 augusti 2024

eller ställas in.

### e. Stuga & Område samt Kök

- Erika tar upp att agilityplan är dåligt upplyst och skulle behöva få strålkastare för att öka tiden som det går att träna under hösten. *Denna fråga tas till verksamhetsplanering för 2025.*
- Lilla stugan med dassen behöver yttre underhåll men kommunen har inte kunnat ge besked om bidrag till detta. Kjell föreslår att vi målar den med falu rödfärg under nästa städ- och fixardag, så håller den ett tag till. Färg finns redan inköpt sedan tidigare.

### f. Medlemmar

Madelen rapporterar att vi den senaste månaden har fått 1 ny medlem och 2 som utträtt. Sedan årsskiftet har vi fått 39 nya medlemmar och tappat 23 medlemmar. Så netto 16 nya medlemmar.

## 8. Inkommande skrivelser

- 17 och 18 juni, Sörmlandsdistriktet: Inbjudan Ungdomsläger i Strängnäs respektive Eskilstuna. *Till styrelse och sektorer för kännedom.*
- 27 juni, SBK: Extranummer av SBK Info juni 2024. *Till styrelse och sektorer för kännedom.*
- 27 juni, valberedningen Sörmlandsdistriktet: Distriktssekreteraren avgår. *Info ut på hemsidan.*
- 29 juni, D-HUS Sörmlandsdistriktet: Inbjudan till föreläsning/Clinic 7 september. *Till HUS-ansvarig och styrelsen.*
- 2 juli, Gnesta kommun: Sommarhälsning & aktuella bidrag för föreningar. *Till styrelsen, särskilt uppdrag till Caroline.*
- 3 juli, SKK Ekonomi: Försäkringsbrev. *Till kassör för kännedom, sparat på DropBox.*
- 8 juli, Anna G: Skylt till hundklubben. *Tas upp under punkt 10.*
- 9 juli, SKK Ekonomi: Dubbelbetalt faktura #34006. *Till kassör för åtgärd.*
- 1 augusti, SBK: Generalsekreteraren avgår. *Till styrelsen för kännedom.*

## 9. Utgående skrivelser

- 10 juli, svar till Anna G angående skylt
- 31 juli, anmälan till sörmlandsdistriktet gällande clinic lekutveckling

## 10. Skylt till klubben

Önskemål från grannfastighet att vi ska skylta vägen till klubben tydligare (vid gångbron). Detta för att undvika trafik på deras väg.



# Protokoll styrelsemöte

## 5 augusti 2024

Åtgärd: Pia undersöker med kommunen om de kan hjälpa oss sätta upp en ny skylt vid bron.

### 11. Styrelsens sammansättning

Madelen Selling informerar om att hon kommer att kliva av sitt uppdrag som styrelseledamot den 30 september, med anledning av att hon flyttar till annan ort. Det finns i dagsläget ingen suppleant som kan fylla hennes plats.

Styrelsen saknar därmed en sekreterare samt två ledamöter/suppleanter.

Ordföranden informerar om styrelsen har möjlighet att adjungera en sekreterare till styrelsen, tills dess att en ordinarie kan väljas in. En adjungerad person har förslags- och yttranderätt men inte rösträtt i styrelsen.

Valberedningen har fått in en kandidat, som är medlem i klubben. Denne har själv anmält sig som intresserad och har meriter från såväl yrkesliv som tidigare styrelsearbete i lokalklubb. *Styrelsen ställer sig positiv till att adjungera en sekreterare, Cecilia tar kontakt med kandidaten.*

Valberedningen arbetar för närvarande med att hitta ytterligare kandidater till fyllnadsval för de poster som nu saknar personer.

Styrelsen diskuterar eventuellt behov av extra medlemsmöte, men landar i att **fyllnadsval ska genomföras vid ordinarie medlemsmöte den 10 november**. Det är angeläget att valberedningens förslag görs tillgängligt för medlemmarna snarast möjligt, dock senast 30 dagar före mötet då kallelse ska gå ut. *Ordföranden tar kontakt med valberedningen för avstämning av tidplan och övrigt rörande fyllnadsvalen.*

### 12. Funkis-tack för 2024

Styrelsen diskuterar lämplig tidpunkt och enas om att Funkis-tacket ska anordnas fredagen den **15 november**.

Sektorsansvariga har i uppdrag att meddela styrelsen vilka som hjälpt till under året på olika aktiviteter, senast den 15 oktober. Madelen lägger ut en blänkare till sektoransvariga.

Förslag finns för att skapa en festkommitté, frivilliga i kommittén är Cecilia, Erika och Pia. *Datum för Funkis-tack ska läggas in i kalendern på hemsidan. Ansvarig: Cecilia*

### 13. Städ- och fixardag hösten

- Förslag på dag är söndag 13 oktober.
- Förslag på saker som ska göras:



## Protokoll styrelsemöte

## 5 augusti 2024

- Måla lillstugan.
- Måla om skylten vid infarten till klubben.
- Röja längs staketet på övre plan och runt agilityplan.
- Kolla genom uppletanderutan efter mer taggtråd.

*Avstämning av datum och arbetsuppgifter ska göras med sektorsansvariga.*

*Ansvarig: Cecilia*

### 14. Träff mellan styrelse och sektorer/grupper

Ordföranden föreslår en träff mellan styrelsen och ansvariga för våra sektorer (HUS, TÄS, RUS) och undergrupper (Stuga/område, Kök, Rally, Agility). Tanken är att få chansen att träffas och ta upp frågor som vi tycker är viktiga inför 2025 – som ett underlag för verksamhetsplaneringen.

Styrelsen **beslutar** att bjuda in till en sådan träff efter städdagen den 13 oktober. *Cecilia och Caroline skapar ett förslag inför mötet om ansvarsområden för sektorerna.*

### 15. Sponsring

Rally-gruppen har arbetat mycket framgångsrikt med sponsring till sina tävlingar och har kommit med förslag om att klubben borde använda sig av sponsorer även till övriga tävlingar. *Frågan tas till träffen mellan styrelsen och sektorerna.*

### 16. Övriga frågor

#### a) Ansvarig för Rallylydnaden

Ingela har meddelat att hon kliver av som ansvarig för Rallylydnad, pga hälsoskäl. Hon föreslår att Rallylydnaden ska bli en egen sektor och inte ligga under både HUS och TÄS. Denna fråga får lyftas när det finns en ny ansvarig för Rallylydnaden. Det är styrelsen som tar beslut om sektorer och kommittéer/arbetsgrupper för klubben.

#### b) Aktivitet/föreläsning till höstens medlemsmöte

Cecilia lyfter frågan om lämplig aktivitet/föreläsning. *Pia får i uppdrag att kontakta Anki Lundell om möjligheten till en kort föreläsning om ID-hund den 10 november.*

### 17. Mötets avslutande

Cecilia tackar för ett bra möte och avslutar detsamma.

Vid protokollet:  
Caroline Ling



# Protokoll styrelsemöte

## 5 augusti 2024

Justeras:

---

Cecilia Trehn, ordförande

---

Madelen Selling, justerare

Bilagor:



Balansrapport  
2024-07-31.pdf



Resultatrapport  
Sektioner 1 jan - 31 juli



Resultatrapport  
Totalt 1 jan - 31 juli.pdf